
Інтэрв'ю Міністра сувязі і інфарматызацыі ў праграме
Контуры на АНТ

Канстанцін Шульган - узначаліў міністэрства сувязі і інфарматызацыі.

– Прадстаўляючы вас на пасадзе міністра, віцэ-прэм'ер Аляксандр Турчын казаў пра
тое, што міністэрства павінна стаць інтэлектуальным штабам па развіцці лічбавай
эканомікі. Якое ваша бачанне, якім павінен быць гэты штаб, якімі павінны быць яго
функцыі?

– Штаб патрэбен для таго, каб сабраць разам тое, што напрацавана і атрымаць вынік для ўсёй
дзяржавы. І, перш за ўсё, неабходна паказаць людзям, што гэта мае практычную рэалізацыю.

З поўнай версіяй інтэрв'ю з Шульганом К.К. можна азнаёміцца ў відэасюжэце праграмы
Контуры
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